
Büyükşehir’in  2021  Yılı
Faaliyet  Raporu  Oy  Birliği
İle Kabul Edildi

 
thi  –  Trabzon  Büyükşehir  Belediye  Meclisi  nisan  ayı
toplantılarının  4’üncü  oturumu,  Büyükşehir  Belediye  Başkanı
Murat Zorluoğlu başkanlığında yaptı.

Trabzon  Büyükşehir  Belediye  Meclisi  nisan  ayı  toplantıları
devam  ediyor.  Büyükşehir  Belediye  Başkanı  Murat  Zorluoğlu,
salonda  bulunan  Meclis  üyeleri,  ilçe  belediye  başkanları,
Büyükşehir  Belediyesi  ve  TİSKİ  Genel  Müdürlüğünün  üst
yöneticileri  ve  basın  mensuplarını  selamlayarak  Meclis
toplantısının açılışını gerçekleştirdi.

GÜNDEM MADDELERİ GÖRÜŞÜLDÜ

Trabzon Büyükşehir Belediye Meclisi nisan ayı toplantılarının
4’üncü oturumunda, İmar ve Bayındırlık Komisyonu’ndan gelen 5,
Plan ve Bütçe Komisyonu’ndan gelen 1 madde olmak üzere toplam
6 madde müzakere edildi. Meclis üyelerinin oylarına sunulan
gündem maddeleri kabul edildi.

2021 YILI FAALİYET RAPORU MÜZAKERE EDİLDİ

Gündem maddelerinin görüşülmesinin ardından 2021 yılı Faaliyet
Raporu müzakere edildi. Toplantının açılışına Başkanlık eden
Büyükşehir  Belediye  Başkanı  Murat  Zorluoğlu,  Belediye
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Kanununun 19. Maddesi gereği oturum başkanlığını Meclis Başkan
Vekili Atilla Ataman’a devretti. Söz alan Meclis üyeleri, 2021
yılı Faaliyet Raporu ile ilgili görüş ve önerilerini dile
getirdi.

SAHİPLENİLMESİ GEREKEN BİR BAŞARI ÖYKÜSÜ

Görüş  ve  önerilerin  ardından  söz  alan  Büyükşehir  Belediye
Başkanı  Murat  Zorluoğlu,  yöneltilen  sorular  doğrultusunda
tamamlanan  ve  devam  eden  projelerle  ilgili  şu  ifadeleri
kullandı; “Ben evvela 2021 yılı faaliyet raporumuz için söz
alan, görüşlerini dile getiren, memnuniyetlerini ortaya koyan,
eleştirilerini yönelten Meclis üyelerimize çok çok teşekkür
ediyorum. Burada ifade edilen her söz, dile getirilen her
husus  bizim  için  çok  kıymetlidir  ve  tarafımızdan
değerlendirilmektedir. Bunu samimiyetimle sözlerimin başında
ifade  edeyim.  Trabzon  Büyükşehir  Belediyesi  olarak,  gerek
Belediye  Başkanı  olarak  şahsım,  gerekse  en  önemli  karar
organımız olan Büyükşehir Belediye Meclisimiz, bir diğer karar
organımız Büyükşehir Belediyesi Encümeni ve bize bağlı karar
organıyla hakikaten son üç yıl içerisinde Trabzon tarihinde
örneğine  rastlanılması  çok  güç  bir  hizmet  ve  proje,  eser
hamlesi başlattık. Bu hepimizin gurur duyacağı ve sahiplenmesi
gereken bir başarı öyküsüdür.”

MECLİSİMİZ TAM DESTEK VERDİ

“2020 yılında başlayan pandemi ve yeni yeni nihayete ermek
üzere olan pandemi süreci, dünyamızın ve ülkemizin içerisine
girdiği bazı ekonomik problemlere rağmen Trabzon Büyükşehir
Belediyesi,  Trabzon’umuzun  altyapı  ve  üstyapı  noktasında
ihtiyaç  duyduğu  birçok  projeyi  aynı  anda  başlatmış,  bir
bölümünü tamamlamış, bir bölümü yoğun şekilde devam ediyor.
Kalan bölümünü de bu yıl ve önümüzdeki yıl inşallah başlatmış
olacağız. Bu şekliyle 2019 seçimlerine girerken vadettiğimiz,
şehir için öngördüğümüz projelerin tamamını da hayata geçirmiş
olacağız.  Bu  önemli  başarının  arkasında  sağlam  bir
meclisimizin olması en büyük gücümüz. Gerçekten de Trabzon



Büyükşehir  Belediye  Meclisi  her  konuda  bize  tam  destek
vermiştir, iktidarı ve muhalefeti ile yaptığımız güzel işleri
takdir etmiştir ve yapıcı bir eleştiri anlayışı ortaya koyarak
eksiklerimizi  giderme  noktasında  bize  yol  göstermiştir.  Bu
bakımdan  Büyükşehir  Belediye  Meclisimizin  bütün  üyelerine
gönülden teşekkür ediyorum, şükranlarımız sunuyorum. Bir başka
teşekkürü  de  değerli  mesai  arkadaşlarıma  yapmak  istiyorum.
Genel  Sekreterimizden,  TİSKİ  Genel  Müdürümüze,  Daire
Başkanlarımızdan  şube  müdürlerimize,  memurlarımıza,
işçilerimize velhasıl bünyemizdeki tüm çalışma arkadaşlarıma
bu önemli hizmetlerin hayata geçirilmesinde ortaya koydukları
gayret  ve  üstün  başarılar  nedeniyle  ayrı  ayrı  teşekkür
ediyorum.”

CUMHURBAŞKANINA TEŞEKKÜR ETTİ

“Bu projelerin Trabzon’da vücut bulması, aynı zamanda ciddi
bir kaynak planlaması ile olmuştur. Büyükşehir Belediyelerinin
kaynaklarının kahir ekseriyeti neredeyse yüzde 80’i Ankara’dan
gelen ödeneklerle oluşmaktadır. Bizim öz gelirlerimiz toplam
gelirlerin sadece yüzde 20’sidir. O bakımdan büyük projelerin
Trabzon’da bir bir hayata geçirilmesinde gerekli olan kaynağı
elbette  biz  hükümetimizden,  Sayın  Cumhurbaşkanımızdan  temin
ettik.  Ve  bu  çerçevede  Sayın  Cumhurbaşkanımız  başta  olmak
üzere  tüm  bakanlarımıza  ve  bakanlıklarımdaki  değerli
bürokratlarımıza  teşekkür  ediyorum.”

18 İLÇEMİZE HAKKANİYET ANLAYIŞIYLA HİZMET VERİYORUZ

“Trabzon’un  adeta  çehresini  değiştirecek  çok  büyük
yatırımlarımız hızla devam ediyor. Bir bölümünü tamamladık.
Elbette ki Ortahisar Trabzon’un kalbi. Ortahisar demek Trabzon
demek. Ortahisar’da yaptığınız her çalışma aşağı yukarı diğer
ilçelerde  oturan  vatandaşlarımızın  da  yararlanacağı
hizmetlerdir.  Elbette  Ortahisar’ın  özgül  ağırlığı  büyüktür.
Ama  göreve  başlarken  de  dediğimiz  gibi  kaynaklarımızı  18
ilçemiz  ve  708  mahallemizin  tamamına  adalet  ve  hakkaniyet
anlayışı  içerisinde  dağıtmayı  ilke  edinen  bir  yönetim



anlayışıyla yola çıktık ve bu çerçevede de yolumuza devam
ediyoruz. Zaten beton, asfalt çalışmalarının çok büyük bir
bölümü Ortahisar ilçesinin dışındaki 17 ilçemizin kırsalında
devam etti, böyle de devam edecek. Ortahisar’ımızda da altyapı
çalışması nedeniyle ortaya çıkan sıkıntıları giderecek asfalt
ve beton çalışmasını bu sene ağırlıklı olarak yürüteceğiz.”

İLÇELERE YAPILAN VE YAPILACAK HİZMETLERİ SIRALADI

“Çaykara’dan Of’a, Sürmenden Araklı’ya, Arsin’den Yomra’ya ve
şehrimizin batısındaki Akçaabat, Vakfıkebir, Beşikdüzü ve tüm
ilçelerimizde hedefimiz her ilçemizde Büyükşehir Belediyesinin
mührü özelliği taşıyacak projeleri görev süremiz içerisinde
ortaya  koymak.  Bununla  alakalı  Çaykara’da  yaptığımız  bazı
çalışmalar var. Of’ta yaptığımız ve özellikle Atatürk Bulvarı
işle  ilgili  Of  Belediyemizle  çok  önemli  bir  çalışma
yürütüyoruz, bir de pazar yeri çalışmamız olacak.  Sürmene’de
Sürmene Belediye Başkanlığımızla bir plaj çalışması yapıyoruz,
bir de cadde düzenleme çalışmamız geliyor. Araklı’da Trabzon
Caddesi tamamlanmak üzere. Çok güzel bir cadde düzenlemesi
oldu.  Araklıya  cephe  sağlıklaştırma  noktasında  da  kısmen
desteklerimiz  olacak.  Arsin’de  Arsin  Belediye  Başkanımızla
geçen yıl güzel bir cadde düzenlemesi yaptık. Şimdi de meydan
düzenlemesi için adımlarımız atıyoruz. Yomra’da ana caddede
güzel  bir  orta  refüj  çalışması  yaptık.  Yol  ve  kavşak
düzenlemelerimiz oldu.  Devamı da gelecek. Maçka’da bu sene
Maçka  Belediyemizle  önümüzdeki  yıl  tamamlamak  üzere  bir
çalışma  yapacağız.  Akçaabat  Ortahisar’dan  sonra  en  büyük
ilçemiz. Akçaabat’ta da çalışmalarımız devam ediyor. Otopark
ve pazar yeri devam ediyor. Sahilde Söğütlü Yıldızlı hattında
sahil düzenlemesi çalışmamız devam ediyor. Aynı zamanda cephe
sağlıklaştırma çalışması başlatıyoruz. Aynı zamanda Büyükşehir
Belediyemizin sorumluluk alanındaki bir caddede de kaldırım ve
peyzaj düzenlemesini şimdi başlatıyoruz. Yine Akçaabat’ta bir
konukevi  yaptık.  O  da  tamamlandı.  Çarşıbaşı  ilçemizde
Çarşıbaşı  Belediyemizle  geçtiğimiz  yıl  güzel  çalışmalar
yaptık. Orada bir cadde çok atıl durumdaydı. Kaldırımı ve



çevre düzenlemesi ile tamamladık. Bu yıl ve gelecek yıl ilave
çalışmalarımız olacak. Düzköy’de bir küçük otogar talebi oldu.
Onun üzerinde çalışıyoruz. Çayırbağı’nda da bir pazar yeri
düzenlememiz var. Onu da realize edeceğiz. Vakfıkebir’de de
iki yol arasındaki dolgu alanında güzel bir pazar yeri ve
otopark çalışması ile çevre düzenlemesi yapacağız. Devamında
Tonya Caddesi’nde bir dokunuşumuz olacak. Beşikdüzü ilçesinde
de bu yıl ve önümüzdeki yıl hükümet konağının orada meydanla
ilgili  projemizi  hayata  geçirme  imkânı  buluruz.  Tonya
ilçemizde pazar yeri, düğün salonu ve gençlik merkezi gibi
güzel  bir  bina  inşa  ediliyor.  Bu  sene  ve  önümüzdeki  yıl
tamamlama  arzusundayız.  Şalpazarı  ilçemizde  de  değerli
belediye başkanımızla güzel dokunuşlarımız oldu. Oradaki cephe
sağlıklaştırmasına destek veriyoruz. Şalpazarı’ndaki en önemli
tarihi işimiz büyük içme suyu projesi. O proje son sürat devam
ediyor.  İnşallah  Şalpazarı’na  ilave  projelerimiz  olacak.
Dernekpazarı’nda da cephe sağlıklaştırmasına destek verdik ama
oradaki hedefimiz kanalizasyon meselesini çözmek. Aynı zamanda
bir  de  cadde  düzenlememiz  olacak.  18  ilçemizde  gücümüz
nispetinde çaba sarf ediyoruz.”

ORTAHİSAR’DAKİ PROJELERİ DEĞERLENDİRDİ

“Ortahisar’da  doğudan  batıya  gelirsek  Yalıncak  Plajı  ile
başladık,  otagarla  devam  ediyoruz.  Oradaki  küçük  sanayi
sitelerinin  taşınma  süreci  rayına  girdi.  Çömlekçi’de  yıkım
tamamen bitti, bir taraftan da yapıyoruz, inşallah çok güzel
bir Çömlekçi ortaya çıkıyor. Hemen yukarısında Çömlekçi’den
giriş  vereceğimiz  büyük  otopark  devam  ediyor.  Tünelin
çıkışında Ganita-Faroz projemiz devam ediyor. Çok da güzel
oluyor.  Büyük  caminin  etrafında  gasilhane  tamamlandı.  Bir
taraftan Bilim Merkezi ve Planetrayum devam ediyor. Avrasya
Pazarı devam ediyor. Kuyumcukent projesi başlıyor. Doğu ve
batı  dolmuşlarına  yer  yapıyoruz.  Caminin  önünde  meydan
oluşturuyoruz.  Ortahisar’daki  dolmuşlara  depolama  alanı
oluşturuyoruz.  Orada  bambaşka  bir  destinasyon  hayata
geçiriyoruz. Hemen oradan yukarı girdiğinizde balıkhane bitti,



Kadınlar Pazarı son sürat devam ediyor. Arkasındaki sur da
restore  etmek  istediğimiz  bir  alan.  Moloz  bölgesindeki
keşmekeşi de tamamen ortadan kaldırıyoruz. Beşirli’de güzel
bir Kadın Yaşam ve İstihdam Merkezi yapıyoruz. O da bu yıl
tamamlandığında  kadınlarımız  için  çok  özel  bir  mekân
oluşturmuş oluyoruz. Sabah Faroz’a gittik. Tamirini yaptığımız
saha çok güzle oldu. Tribünleri yapılıyor. Amatör spora en
büyük desteklerden biri olacak inşallah. FIFA’dan yetkililer
de gelip kontrolünü yaptılar. Yakında maçlar başlayacak. Geçen
senelerden  devraldığımız  bütün  işleri  bitirdik.  Bunun  gibi
birçok çalışma tamamlandı. Eksik kalanları da kalan iki yılda
başlatıp tamamlayacağız.”

OY BİRLİĞİ İLE KABUL EDİLDİ

Başkan  Zorluoğlu’nun  açıklamalarının  ardından  Trabzon
Büyükşehir  Belediyesi  2021  yılı  Faaliyet  Raporu’nun
yeterliliği,  oy  birliği  ile  kabul  edildi.  Meclis  üyeleri
toplantının  sonunda  kendilerine  hediye  edilen  Trabzonspor
formalarıyla birlikte hatıra fotoğrafı çektirdi.


